

## **Referat**

**af bestyrelsesmøde, onsdag, den 6. juni 2018**

**Tilstæde: Bodil Madsen, Ove Riis Jensen, Allan Barslund, Bent Rasmussen, Henning R. Jensen, Jens Møller, Leif Jørgensen og Per Dybsø.**

**1 referater fra april og maj godkendt og underskrevet**

**2 Formanden: Persondataloven. Gennemgået/diskuteret, og enighed om, at det med kursiv udelades. Resten sendes ud til medlemmerne (Allan) og sættes på klubbens hjemmeside (Jens)**

**Dobbeltstarter ved regionsgolf: Der har været et problem med banelukninger, hvorfor der skal overvejes, hvad der skal ske i næste sæson, da det for i år, er slut efter næste uge. Evt. Færre hold. Det tages op til efteråret med holdkaptajnerne og Park.**

**Allan har fået mail fra utilfreds medlem, der følte sig generet af Pay & Play spillere. Allan sender den videre til Park**

**3 Ove Regnskabet gennemgået. Ikke det store at fortælle. Medlemstal 506.**

**4 Banen: Intet at berette.**

**5 Bent: Kaninerne: Når der flyttes til tirsdag, er der færre tilmeldt. I går var der 25 spillere, dog glædeligt, at der 8 nye.**

**Bestyrelsesmatch. Navnelisten blev gennemgået. 5 blev siet fra, og en ny (Kurt Høeg)**

**6 Turneringsudvalg. 2 turneringer siden sidst, Early Morning, med 48 deltagere og slagsspilsturnering med 44 deltagere, begge forløb godt og i et fantastisk vejr.**

**7 EVT:**

**Bodil: Modtaget tilbud fra Falck om hjertestartekursus. God ide med kurset, men måske ikke med Falck. Tages op senere**

**Leif tager over for Bodil, når kvalholdet skal spille den 16/6.**

**Henning: Kan der bevilget penge til en motivationstur til kval.holdet, hvis de får 4 point i næste kamp. Bevilget**

**Nye regler fra 2019. Der skal afholdes en regelaften for medlemmerne til vinter. Tages op senere.**

**Næste møde onsdag, den 1. august kl. 19:00**

**Silkeborg, den 6. juni 2018**

**Per Dybsø, referent**